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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Finančnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve          

mesta Spišská Nová Ves zo dňa 26. októbra 2021 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Program:   

1. Úvod 
2. Ponuka na nákup obchodného podielu (OP) v Brantner Nova, s.r.o. 
3. Rôzne 
4. Záver 

 
1. Úvod - finančnú komisiu otvoril a prítomných privítal Ing. Pastiran, predseda fin. komisie.  
 
2. Ponuka na nákup OP v Brantner Nova, s. r. o – dňa 15. 10. 2021 mesto dostalo list od 
Ing. Vladimíra Čecha, spoločníka OS, v ktorom informuje o zámere predaja svojho 31%-ného 
obchodného podielu. Mesto, ako ďalší spoločník, má v zmysle § 25 ods. 7 spoločenskej zmluvy 
spol. Brantner Nova, s. r.o., právo uplatniť svoje prednostné právo na prevzatie OP v lehote 8 
týždňov odo dňa doručenia oznámenia o zamýšľanom prevode. Keďže o tento OP má záujem aj 
ďalší spoločník, a to spoločnosť Brantner Nova Holding GmbH, má mesto prednostné právo iba 
na pomernú časť OP Ing. Vladimíra Čecha, a to vo výške 4 774,70 Eur. Ak by mesto využilo 
svoje právo na prevzatie OP, výška vkladu mesta do základného imania spoločnosti by sa zvýšila 
z 10 623 Eur na 15 398 Eur, čím by sa zvýšil OP z 8 % na 11,6 %, čo je pre mesto nevýhodné 
z hľadiska možnosti rozhodovania. Majoritným vlastníkom by bola spoločnosť  Brantner Nova 
Holding GmbH s 88,4 %-ným podielom (teraz 61 %) – informoval primátor mesta Ing. Pavol 
Bečarik. Kúpna cena 3,6 %-ného podielu je 47 679,48 Eur. 
Ing. Ľubomír Pastiran: táto spoločnosť je jednou z mála, ktorá vypláca dividendy, každoročne cca 
25 tis. Eur. O rozdelení zisku však rozhoduje majoritný spoločník, takže nie je isté, či 
v budúcnosti sa podiel na zisku bude spoločníkom vyplácať alebo sa investuje do nových 
technológii a pod., prípadne či spoločnosť neskončí v strate. 
Mgr. Rastislav Javorský: návratnosť investície pri diskutabilnom zisku je otázna. 
Ing. Pavol Bečarik: na budúci rok končí zmluva o VPS uzatvorená medzi spoločnosťou a mestom, 
skládka odpadu bude fungovať ešte 2 roky. Mesto má svoju dcérsku spoločnosť, ktorá 
zabezpečuje aj služby v oblasti odpadového hospodárstva, preto nie je potrebné investovať do 
nevýznamného podielu v inej spoločnosti.  
RNDr. Ladislav Ruttkay: v prípade, že  bude svoju činnosť  rozširovať MEPOS SNV, s. r. o., 
r.s.p., budú sa znižovať výnosy aj zisky z tejto činnosti v spoločnosti Brantner Nova, s. r. o.  

3. Rôzne – primátor mesta oboznámil prítomných s požiadavkou KSK o zmenu podmienky 
v zmluve, ktorá sa týka budúcej kúpnej ceny pozemkov pod telocvičňou za športovou halou. Ich 
návrh je zámena pozemkov alebo  cena 1 Eur za m2. V MsZ bol uznesením schválený predaj za 
cenu znaleckého posudku. 
Mgr. Rastislav Javorský: pokiaľ má dobré informácie, KSK bude súhlasiť so zámenou. 
Ing. Ľubomír Andráš: vedúci oddelenia správy majetku upozornil, že zámena nie je možná, keďže 
nie je známa výmera pozemku, ktorý KSK na výstavbu telocvične potrebuje. Akékoľvek zmeny 
podmienok predaja musí schváliť opäť MsZ. 
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4. Na záver predseda poďakoval prítomným za účasť.  

 
Finančná komisia prerokovala predložený materiál a odporúča vedeniu mesta: 

 
Pomernú časť obchodného podielu Ing. Vladimíra Čecha v spoločnosti Brantner Nova, s. r. o. 
nekupovať. 
Hlasovania sa zúčastnili všetci prítomní členovia FK. 
Hlasovanie:  za:   6 
  proti:  0 
  zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Iveta Topoliová, gestor 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Ľubomír Pastiran 
               predseda finančnej komisie 


